

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR Tirsdag den 23. januar 2018 kl. 19.00 til 21.00 Lokale 4, Borgerhuset

Deltagere: Bente, Louise, Henriette, Jan, Arne, Kim

Afbud: Søren, Claus, Jacob, Henrik, Paw deltager under punktet (03/2018)

Godkendelse af dagsorden

01/2018:

Beslutning: Godkendt

Godkendelse af referat fra 18.12.18

02/2018:

Beslutning: Godkendt

Status på grupper og Helhedsplanen

03/2018:

Kunstgræs: Projektet er ved at blive afsluttet, regnskabet er afleveret til Ole Høgh.

Aktivitetssområde ved Borgerhuset: Der skrives med skat omkring gaveafgift af de fondsmidler, der er modtaget, der afventes svar fra skat.

Byfornyelse (Borgerhus/ Rød tråd): Der er afholdt møde d.23/1 2018 med deltagelse af politikere, der er stor vilje hos politikerne til at finde løsninger, på problemer omkring parkeringspladser.

Tegninger (Sendt med som bilag) fra Ellen Schelde er sendt til kommunen for videre arbejde og godkendelse, der er samlet arbejde for de 1.4 mill.

De 1.4 mill. kommer fra helhedsplanen.

For at komme videre med fase 2, (området mod Torvet (Sømoosevej) og Ventemøllevej, trekanten med sti og skulptur og flagstang) skal der udarbejdes tegninger, Ellen Schelde skal have 25.000 kr. for dette arbejde. Bestyrelsen vedtog at bevilge pengene, ud af de midler som er i helhedsplanen, til den type arbejde.

Motionssti: Venter stadig på at jorden bliver tør, så arbejdet kan gå i gang.

Hundeskov: Intet nyt.

Beslutning: Der gives 25.000 kr. til at få arbejdet med tegninger til området omkring Borgerhuset, gjort færdig.

Grundlovsdag "Fest 2018 uge 23"

04/2018: Louise, Jacob og Henrik har dannet en gruppe som har påtaget sig at arrangere en Grundlovsfest.

Det er besluttet at forsætte med det politiske tema, der er kontakt til flere ledende politikere.
Gruppen har fordelt rollerne.
Louise vil på dagen være "værtinde".
Henrik står på pladsen.
Jacob har kontakt til eksterne samarbejdspartner.
Festen holdes fra 09³⁰-16⁰⁰

Beslutning:

Folder om DUR

05/2018: Louise arbejder videre i samarbejde med Henriette og de vender tilbage på mødet i februar

Beslutning:

Flag Allé – Maling og nye stænger

06/2018: De inviteres til at blive en undergruppe til DUR i lighed med de andre grupper, Ib Skovlykke bliver kontaktperson.
Der er kommet et bud på at de vil male flagstænger for 9.000 kr. og de spørger også om 5.000 kr. til nye stænger.

Beslutning: Bestyrelsen var ikke beslutningsdygtig, under behandling af punktet, der var ikke 50% tilstede, så de 8000 kr. til maling af flagstænger, er stadig gældende.

Økonomi status

07/2018:

Beslutning: Regnskabet vil blive fremlagt ved mødet i februar.

Nyt medlemssystem

08/2018: Der laves et nyt medlemssystem til <https://www.dianalund.dk>

Beslutning: Alle skal melde sig ind igen, der bliver mulighed for at melde sig ind i forbindelse med generalforsamlinger.

Generalforsamling

09/2018:

På valg er:

Louise, Bente, Søren (Foreninger), Henrik (E-DUR), Jacob
Suppleanter: Arne vil gerne forsætte som ordinært medlem.
Der skal vælges 2 suppleanter.

Jacob: Vil gerne fortsætte valgt for institutionerne.

Bente: Vil gerne fortsætte.

Beslutning:

Nyt fra formand

10/2018:

Ansøgning fra Holberghallens Billardklub ved Bruno Bom til nyt Billardbord: Det ligger ikke inden for DUR's formål at støtte foreninger.

Kursus om inkluderende fællesskaber: Det har ikke interesse for DUR's bestyrelse.

Beslutning:

Evt.

11/2018

Næste møde 21/2 18 kl.18-21, grupperne deltager.

Generalforsamling 1. marts 2018 kl. 19.00